
SSRK Umeåsektionen  

Medlemsmöte 2023-11-16, kl. 20.00, Forslunda  

Närvarande: 18 medlemmar närvarande vid mötet 

§ 1 Mötets öppnande  

Björn Bjuggren hälsar alla medlemmar välkomna och förklarar mötet öppnat. Hanna Fransson 

antecknar under mötet. 

§ 5 Aktiviteter inom verksamheten 2023 samt 2024  

Ordförande Björn berättar kort om vad som hänt under 2023. Dubbelutställningen på Gumboda hed 

2023 blev ett lyckat arrangemang. Inom sektionen har vi haft många aktiviteter och träningar 

tillsammans med våra rasklubbar. Ekonomin går dock tungt. Det är ca 26.000 kr i kassan av den 

summan är ca 3.500 kr Skellefteå sektionens. Pengar från dubbelutställningen har ännu inte inkommit 

på kontot. Att arrangera prov, el-kostnader, vilt, hyra för lokaler kostar pengar. Vi får in pengar genom 

att ha utbildningar samt utställning. Inför 2024 planeras utställning i Vännäs. Vi behöver tips på var vi 

kan förvara våra viltfrysar (5 st)! Just nu har vi ingen plats att förvara dem på. Ett förslag som 

diskuterades under mötet är att de som ansvarar för utbildning stämmer av med de instruktörer som 

finns i dagsläget gällande kurser framledes och ekonomin. 

Kerstin Abbing informerar att rasklubbarna för Spaniel har ett samarbete med Norrbotten och att de 

avser att fortsätta sitt samarbete för att genomföra aktiviteter, prov med mera. 

Önskemål från medlemmarna:  

● Arrangera fler utställningar, tex. inofficiella samt ringträningar 

● Jaktkurs, tex. 2 dagar, för nybörjare samt andra nivåer (helg) 

● Viltspårskurs och ett anlagsprov som avslut på kurs 

§ 5 Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

§ 6 Mötets avslutande  

Ordförande tackar alla som deltagit på mötet. 

Därefter tog Helena Tilly ordet och föreläste om “Tystare kommunikation ger mer lyhörda hundar”, 

varpå praktiska övningar genomfördes i träningshallen. Bra tips för alla! Tack Helena! 


